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   Administraţia locală din Rona de Sus caută soluţii prin care să redeschidă băile sărate de la
Coştiui, aflate momentan în paragină. Primăria, care a reintrat în posesia ştrandului după un
lung proces, ar putea realiza un proiect de reabilitare a zonei, însă ar dura ani buni. Ar prefera,
în schimb, găsirea unui investitor serios, care să pună baza de tratament pe picioare mult mai
repede.
   În momentul de faţă, autoritatea locală este în plin proces de recuperare a datoriilor de la
fostul concesionar al băilor, cu care a reuşit rezilierea contractului. Primăria are de recuperat
170.000 de lei creanţe: „Acum suntem la capitolul de recuperare a creanţelor pe care firma ce a
administrat băile le-a făcut. Lucrăm cu un executor din Bucureşti. Proiecte pentru redeschiderea
băilor nu sunt, însă acum voi supune atenţiei Consiliului local problema să vedem ce hotărâre
vom lua cu privire la acea zonă. Există varianta concesionării, sau să facem noi un proiect, dar
dacă mergem pe varianta unui proiect, ştiţi cât durează aşa ceva… cel puţin 3 – 4 ani. Dacă îl
mai lăsăm în paragină atâta timp, ce se mai alege de băi?! Părerea mea este că dacă am găsi
acum un investitor serios şi să concesionăm locul, am fi mai câştigaţi cu toţii. Nu se pune
problema să vindem nimic, ci doar să concesionăm. Şi apoi să încasăm şi noi, ca administraţie,
nişte dividende anual, care ar fi bune la bugetul local, iar localnicii ar avea un loc unde să se
relaxeze. Acum vom vedea ce vor decide consilierii, că în şedinţa din luna aceasta le supun
atenţiei acest lucru. Dar trebuie să facem ceva cu această zonă, că e păcat să stea în paragină.

      

    Însă nu mai vrem nici să fim păcăliţi, cum s-a întâmplat ultima dată”, a explicat Ioan
Romaniuc, primarul din Rona de Sus.
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